
Informacje o projekcie Wolontariat Lubelski w tekście łatwym do 

czytania 

Wolontariat Lubelski to projekt zorganizowany przez Fundację Sempre a Frente 

i Stowarzyszenie Homo Faber. Wolontariat Lubelski to projekt związany z 

wydarzeniem Europejska Stolica Młodzieży 2023.  

Na czym polega projekt Wolontariat Lubelski? 

- Organizatorzy ustalą zasady wolontariatu w Lublinie 

- Organizatorzy zrobią stronę internetową dla wolontariuszy i organizacji, które 

organizują wolontariat 

- Organizatorzy zrobią spotkania i lekcje dla wolontariuszy 

- Organizatorzy będą wspierać wolontariuszy 

- Organizatorzy będą reklamować projekt Wolontariat Lubelski 

 Wolontariat to robienie czegoś dobrego dla za darmo. Wolontariat to może 

być na przykład pomaganie starszym osobom, opieka nad zwierzętami czy 

sprzątanie parku. Podczas wolontariatu możesz też wiele się nauczyć i zdobyć 

nowe umiejętności. Osoba, która robi wolontariat to wolontariusz. 

Co to jest serwis Wolontariat Lubelski? 

Serwis Wolontariat Lubelski to strona internetowa.  

Strona Wolontariat Lubelski jest pod adresem: 

Żeby używać strony Wolontariat Lubelski trzeba założyć konto.  

Strony Wolontariat Lubelski można używać za darmo.  

Na stronie Wolontariat Lubelski są oferty wolontariatu od różnych organizacji 

zatwierdzonych przez Urząd Miasta Lublin. 



Co można zrobić na stronie Wolontariat Lubelski? 

- przeglądać oferty wolontariatu w różnych organizacjach 

- szukać ofert wolontariatu w różnych kategoriach na przykład w różnych 

dzielnicach Lublina albo różnych porach dnia 

- zapisać się na wolontariat 

- dostawać na adres e-mail wiadomości o interesujących ofertach wolontariatu 

Co znajdziesz w ofercie dla wolontariusza? 

- numer telefonu, adres i e-mail organizacji, która robi ten wolontariat 

- opis rodzaju wolontariatu, na przykład czy to praca w grupie czy samodzielnie  

- wymagania do wolontariusza, na przykład ile musi mieć lat albo co musi umieć 

- opis tego co będziesz robić 

- opis tego no możesz zyskać, na przykład doświadczenie 

- informacje czy wolontariat jest dla osób niepełnosprawnych  

- opis trudnych rzeczy podczas wolontariatu 

- inne informacje 

Jeśli chcesz zrobić ten wolontariat to musisz kliknąć guzik z napisem „Aplikuj do 

oferty”. 

Skontaktuj się z nami: 

- Zadzwoń pod numer: +48 81 466 25 50 

- Wyślij maila na adres: partycypacja@lublin.eu 
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